

《单词百科:standardizing是什么意思?standardizing怎么发音?standardizing的解释和用法》

英语单词standardizing是什么意思?standardizing怎么读?standardizing怎么发音?简答网为您整理了standardizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



standardizing怎么读

standardizing的读音: ['stænd d, a z]

standardizing的意思

1、v.使合乎规格，使标准化(standardize的现在分词);规格化;

standardizing的近义词

1、even out 变平; (使)平稳，(使)均衡;铲平;

2、homogenize vt.使类同;使...均质;

3、normalize vt.使正常化;使标准化;

4、order n.次序;条理;治安;命令;订货;点菜;付款指令;秩序;阶层;(生物)目;修会;授勋的人;勋章;社团;汇票;

5、regiment n.(军队的)团;大量的人或物;

standardizing的双语例句

1、Standardizing the work of development-oriented poverty alleviation.

推进扶贫开发的规范化建设.

2、These composite indices are derived by standardizing each of its component series.

这些综合指数是使通过把它们的部分中的各个数列标准化而获得的.

3、This model has a good reusability and expansibility by Standardizing interfaces and internal delamination.

通过规范接口与内部分层,使得该模块具有良好的可重用性和可扩展性.

4、Standardizing control over ephedrine use.

四)规范麻黄素的使用管理.

5、Significant progress was made in rectifying and standardizing nonbank financial institutions.

整顿和规范非银行金融机构取得重要进展.

6、Objective To study the necessity of standardizing and systematizing nursing after palatoplasty.

目的阐述腭裂修复术后患儿护理规范化、系统化的必要性.

7、Intensifying the Efforts on Market and Strictly Standardizing Market Order.

大开拓市场力度,从严规范市场秩序.

8、Intensifying the Efforts on Market Exploitation and Strictly Standardizing Market

Order.

(二)大开拓市场力度,从严规范市场秩序.

9、Intensifying the Efforts on Market Exploitation and Standardizing Order.

——市场开拓取得新的进展,流通秩序有所改善.

10、Standardizing metric system to plant is the important step that assures seminal quality.

标准化玉米制种是保证种子质量的重要手段.

11、Be responsible for production man-hour analysis and standardizing.

4负责生产工时统计,制定产品工时定额.

12、Standardizing ensures that your automation's inputs and outputs are consistent every time.

规范确保您的自动化的投入和产出是一致的每一次.

13、Standardizing invoice management procedures.

规范了发票管理程序.

14、Finally, some suggestions on standardizing housing credit market behavior are proposed.

最后,对如何形成规范合理的住房信贷市场提出了几点建议.

15、Putting system of job responsibility and standardizing operating procedures.

严格实行岗位责任和规范操作程序.

以上是简答网为您整理的standardizing怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于standardizing的用法、standardizing的释义、standardizing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/standardizing>